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КИЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА VІII СКЛИКАННЯ 

постійна комісія з питань екології, природокористування, мисливства, 

водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та інших 

надзвичайних ситуацій 

 
                                                                                              01196, м. Київ – 196, пл. Лесі Українки, 1   

                   

 

ПРОТОКОЛ № 2 

 

м. Київ                                      «16» березня 2023 року 

 

Присутні: 

Голова постійної комісії: Титикало Роман Сергійович – присутній. 

Заступник голови постійної комісії: Москаленко Юліан Олександрович – 

присутній. 

Секретар постійної комісії: Савчук Юрій Степанович – присутній. 

Члени постійної комісії: 

Колодій Олександр Миколайович – присутній (в режимі відеоконференції); 

Мепарішвілі Хвича Нодарович - присутній; 

Горковенко Володимир Валентинович – присутній (в режимі 

відеоконференції); 

Цаплієнко Олег Вікторович – присутній (в режимі відеоконференції). 

 

У засіданні беруть участь: 

Гунько Наталія Іванівна – голова Київської обласної ради; 

Семенова Тетяна Миколаївна – заступник голови Київської обласної ради; 

Ткаліч Ганна Іванівна – директор департаменту екології та природних ресурсів 

Київської обласної державної (військової) адміністрації; 

Царьов Дмитро Володимирович – заступник директора департаменту 

цивільного захисту, оборони та взаємодії з правоохоронними органами 

Київської обласної державної (військової) адміністрації; 

Запрошені згідно з переліком доповідачів порядку денного. 

 

 Вступне слово голови постійної комісії Київської обласної ради з питань 

екології, природокористування, мисливства, водних ресурсів, ліквідації 

наслідків аварії на ЧАЕС та інших надзвичайних ситуацій (далі – постійна 
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комісія). 

За наявності кворуму є підстави розпочати засідання постійної комісії. 

Голова постійної комісії проінформував, що згідно статті 31 пункту 12 

Регламенту Київської обласної ради (зі змінами від 12.05.2022) передбачена 

участь у засіданні постійної комісії Київської обласної ради в режимі 

відеоконференції. 

Голова постійної комісії ознайомив всіх присутніх з проєктом порядку 

денного. 

Порядок денний. 

 

 1. Про розгляд питання стосовно розробки та забезпечення здійснення 

проєкту  програми/заходів щодо порятунку річки Рось та сталого розвитку її 

басейну з метою відновлення, у подальшому, водності всіх рік України та їх 

приток - малих річок. 

Доповідач: Голова постійної комісії, БУВР середнього Дніпра, 

Департамент екології та природних ресурсів КОВА. 

2. Про розгляд питання щодо створення ландшафтного заказника 

місцевого значення «Ріка – Герой Ірпінь» на надання території статусу 

природно-заповідного фонду (Білогородська ОТГ, Бучанський район, Київська 

область). 

3.   Про розгляд питання щодо створення заказника «Приірпіння» в 

стуктурі Смарагдової мережі (Бучанський район, Київська область, 

Білогородська ОТГ). 

Доповідач: Голова постійної комісії, БУВР середнього Дніпра, 

Департамент екології та природних ресурсів КОВА.  

 4. Про розгляд питання щодо створення ландшафтного заказника 

місцевого значення «Тростинка» на надання території статусу природно-

заповідного фонду (Бучанський район, Київська область, у межах сіл Музичі, 

Неграші).  

Доповідач: Голова постійної комісії, БУВР середнього Дніпра, 

Департамент екології та природних ресурсів КОВА.  

5. Про розгляд листа Київської обласної військової (державної) 

адміністрації щодо визначення з територіальних громад, які першочергово 

потребують придбання машин для збору та транспортування відходів.  

Доповідач: Голова постійної комісії. 

   6. Про розгляд питання щодо виконання завдань та заходів «Обласної 

цільової програми захисту населення і територій від надзвичайних ситуацій 

техногенного та природного характеру на 2018-2023 роки». 

Доповідач: Представник профільного структурного підрозділу Київської 

обласної державної (військової) адміністрації. 
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  7. Про розгляд колективного звернення мешканців сіл Ходосівка та 

Лісники  Обухівського району Київської області щодо розгляду проблемних 

питань, пов’язаних із забрудненням довкілля сіл, а саме: водних об’єктів та 

землі отруйними речовинами (типу фільтрат, як наслідок діяльності Полігону 

ТПВ № 5). 

Доповідач: Голова постійної комісії,  

представник громади Зібров Павло Миколайович. 

      8. Про розгляд звернення Бондар С.Д. з проханням втрутитися в 

ситуацію, яка склалася в селі Велика Бугаївка (в межах територіальної громади 

Обухівського району Київської області) у зв’язку із будівництвом асфальтного 

заводу, що на думку заявниці, створить екологічну небезпеку, негативний 

вплив на навколишнє середовище, загрожує порушенню прав мешканців 

територіальної громади. 

   Доповідач: Голова постійної комісії. 

  9. Про розгляд колективного звернення громади села Требухів  

Броварського району Київської області щодо діяльності ТОВ «ТІБЕРІУМ», а 

саме: спричинення забруднення навколишнього природного середовища 

відходами обробки аграрної продукції, яке викликає подразнення слизової 

оболонки та дихальних органів; незаконне будівництво приміщень 

підприємства. 

   Доповідач: Голова постійної комісії. 

 Різне. 

     10. Про розгляд питання щодо створення ландшафтного заказника 

місцевого значення «Казковий яр» в межах територіальної громади 

Обухівського району Київської області, село Велика Бугаївка. (ініціатор 

подання проєкту рішення Київської обласної ради «Про оголошення 

ландшафтного заказника місцевого значення «Казковий яр» - депутат Київської 

обласної ради Титикало Р.С.). 

   Доповідач: Голова постійної комісії. 

        11. Про розгляд звернення мешканців та власників земель і житлових 

будинків, що знаходяться на території сіл Дернівка та Хлопків Київської 

області щодо вирубки лісу у промислових масштабах, як на думку заявників 

структурним підрозділом ДП «Ліси України» - структурою, яка знищує ліси.  

 Доповідач: Голова постійної комісії. 

 

         Чи будуть ще якісь пропозиції? 

         Ні 

Голосували: «За» - 7,  «Проти» - 0,  «Утрималися» - 0. 

За результатами голосування:  

Порядок денний затверджено в цілому. 
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Слухали: 1. Про розгляд питання стосовно розробки та забезпечення 

здійснення проєкту  програми/заходів щодо порятунку річки Рось та сталого 

розвитку її басейну з метою відновлення, у подальшому, водності всіх рік 

України та їх приток - малих річок. 

 

Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на розгляд 

постійної комісії надійшло звернення громадянина Владлена Ковтуна та надав 

йому слово для виступу. Ініціатор звернення та розгляду питання на засіданні 

постійної комісії звернувся до присутніх з проханням підтримати його 

ініціативу та звернутися до ряду державних установ з проханням щодо 

розробки та прийняття Державної програми щодо порятунку річки Рось та 

сталого розвитку її басейну з метою відновлення, у подальшому, водності всіх 

рік України та їх приток - малих річок. Необхідно розглянути питання 

відновлення водогонів, впливу гідроелектростанцій на річки, заборону 

розорювання прибережних смуг, відновлення сталого гідрологічного, 

екологічного режиму річок, тощо. У зверненні Владлена Ковтуна йдеться про 

необхідність ініціювання розробки та затвердження змін до чинного 

законодавства України щодо впорядкування користування водними об’єктами, 

а саме: передбачення процедури знесення незаконно встановлених дамб з 

метою недопущення безгосподарного регулювання наповненості водних 

об’єктів та захаращення річок, розглянути проблематику захисних зон річок 

(убезпечити їх від розорювання), законодавчо врегулювати полив з річок 

(крапельним шляхом) та з інших проблемних питань (відновлення водогонів),  

пов’язаних з контролем за користуванням, наповненістю та відновленням 

водних артерій – великих, середніх і малих річок України до Кабінету Міністрів 

України, Міністерства захисту довкілля та природних ресурсів України, 

Департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної військової 

(державної) адміністрації, Басейнового Управління середнього Дніпра. В 

обговоренні питання взяли участь: Семенова Т.М., Мепарішвілі Х.Н., Титикало 

Р.С., Ковтун В. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії було вирішено підтримати наступні висновки. 

  

1. Підтримати ініціативу стосовно розробки та забезпечення здійснення 

проєкту  програми/заходів щодо порятунку річки Рось та сталого розвитку її 

басейну з метою відновлення, у подальшому, водності всіх рік України та їх 

приток - малих річок. 

2. Направити звернення та відповідні пропозиції до Кабінету Міністрів 
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України, Міністерства захисту довкілля та природних ресурсів України, 

Департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної військової 

(державної) адміністрації, Басейнового Управління середнього Дніпра, 

Басейнового управління басейну річки Рось з проханням розробити Державну 

програму щодо порятунку річки Рось та сталого розвитку її басейну з метою 

відновлення, у подальшому, водності всіх рік України та їх приток - малих 

річок в контексті якої розглянути відновлення водогонів, плив 

гідроелектростанцій, тощо.  

Ініціювати розробку та затвердження змін до чинного законодавства 

України щодо впорядкування користування водними об’єктами, а саме: 

передбачення процедури знесення незаконно встановлених дамб, з метою 

недопущення безгосподарного регулювання наповненості водних об’єктів та 

захаращення річок, розглянути проблематику захисних зон річок (убезпечити їх 

від розорювання), законодавчо врегулювати полив з річок (крапельним 

шляхом) та з інших проблемних питань (відновлення водогонів), пов’язаних з 

контролем за користуванням, наповненістю та відновленням водних артерій – 

великих, середніх і малих річок України.  

3. Направити звернення від Постійної комісії Київської обласної ради для 

вжиття відповідних заходів реагування та розгляду в межах наданих 

повноважень в установлений законодавством України термін. 

  

 Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися” – 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 

 

Слухали: 2. Про розгляд питання щодо створення ландшафтного 

заказника місцевого значення «Ріка – Герой Ірпінь» на надання території 

статусу природно-заповідного фонду (Білогородська ОТГ, Бучанський район, 

Київська область). 

 

Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на розгляд 

комісії надійшло рішення Білогородської сільської ради про підтримку 

створення об’єкту природно-заповідного фонду, а саме: ландшафтного 

заказника місцевого значення «Ріка – Герой Ірпінь». До нього, як до голови 

постійної комісії звернулися представники територіальної громади, громадської 

організації створити ландшафтний заказник місцевого значення «Ріка – Герой 

Ірпінь» на надання території статусу природно-заповідного фонду 

(Білогородська ОТГ, Бучанський район, Київська область) з метою збереження 

та відтворення цінних природних комплексів, генофонду рослинного та 

тваринного світу. Підставою для такої ініціативи громадськості слугували 
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дослідження рослинного та тваринного світу, а також ландшафту території в 

межах Бучанського району навколо села Бобриця, на півночі села Лука, на 

заході - села Музичі, на півдні – села Білогородка, на півночі – села Княжичі. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії  було вирішено підтримати наступні висновки 

 

1. Підтримати ініціативу громади щодо створення ландшафтного 

заказника місцевого значення «Ріка – Герой Ірпінь» та надання території, 

орієнтовною площею 198 га, статусу природно-заповідного фонду, вздовж 

русла річки Ірпінь загальна довжина якої по Білогородській ОТГ Бучанського 

району Київської області складає 19,7 км. 

2. Доручити Департаменту екології та природних ресурсів Київської 

обласної військової (державної) адміністрації забезпечити підготовку пакету 

документів щодо створення ландшафтного заказника місцевого значення «Ріка 

– Герой Ірпінь» та подання його на розгляд. З подальшим розглядом профільної 

постійної комісії та затвердженням відповідного проєкту рішення «Про 

оголошення нововиявлених територій та об’єктів природно-заповідного фонду 

місцевого значення на території Київської області» на черговій сесії Київської 

обласної ради. 

 

Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися” – 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 

 

Слухали: 3.  Про розгляд питання щодо створення заказника 

«Приірпіння» в структурі Смарагдової мережі (Бучанський район, Київська 

область). 

Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що до нього 

звернулися представники територіальної громади та громадської організації з 

ініціативою створити ландшафтний заказник місцевого значення «Приірпіння» 

в структурі Смарагдової мережі (Бучанський район, Київська область) з метою 

збереження та відтворення цінних природних комплексів, генофонду 

рослинного та тваринного світу. Підставою для такої ініціативи громадськості 

слугували дослідження рослинного та тваринного світу, а також ландшафту 

території в межах Бучанського району навколо села Бобриця, на півночі села 

Лука, на заході - села Музичі, на півдні – села Білогородка, на півночі – села 

Княжичі. 

 

 Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 
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постійної комісії було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1. Підтримати створення заказника «Приірпіння» в структурі Смарагдової 

мережі в межах Білогородської сільської об’єднаної територіальної громади 

Бучанського району Київської області (навколо с.Бобриця, на півночі заказника 

знаходиться с. Лука, на заході - с . Музичі, на півдні – с. Білогородка, на півночі 

– с. Княжичі). 

2. Доручити Департаменту екології та природних ресурсів Київській 

обласній військовій (державної) адміністрації забезпечити підготовку пакету 

документів щодо створення ландшафтного заказника місцевого значення 

«Приірпіння» в структурі Смарагдової мережі із поданням на його розгляд. З 

подальшим розглядом профільної простійної комісії та затвердженням 

відповідного проєкту рішення «Про оголошення нововиявлених територій та 

об’єктів природно-заповідного фонду місцевого значення на території 

Київської області» на черговій сесії Київської обласної ради. 

 

Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися” – 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 

 

Слухали: 4.  Про розгляд питання щодо створення ландшафтного 

заказника місцевого значення «Тростинка», що знаходиться на території  та 

надання території Бучанського району Київської області в межах сіл Музичі, 

Неграші (приблизною площею 800,00 га). 

 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що до нього 

звернулися представники територіальної громади та громадської організації 

створити ландшафтний заказник місцевого значення «Тростинка» з метою 

збереження та відтворення цінних природних комплексів, тощо. Підставою для 

такої ініціативи громадськості слугували дослідження рослинного та 

тваринного світу, а також ландшафту території в межах сіл Музичі, Неграші 

(приблизною площею 800,00 га). 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1. Підтримати ініціативу громади Бучанського району Київської області 

щодо створення ландшафтного заказника місцевого значення «Тростинка» та 

надання території  статусу природно-заповідного фонду. 

2. Доручити Департаменту екології та природних ресурсів Київській 

обласній військовій (державної) адміністрації забезпечити підготовку пакету 
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документів щодо створення ландшафтного заказника місцевого значення 

«Тростинка» та подання на його розгляд. З подальшим розглядом профільної 

простійної комісії та затвердженням відповідного проєкту рішення «Про 

оголошення нововиявлених територій та об’єктів природно-заповідного фонду 

місцевого значення на території Київської області» на черговій сесії Київської 

обласної ради. 

 

Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися” – 0. 

За результатами голосування: порядок денний підтримано. 

 

Слухали: 5.  Про розгляд листа Київської обласної військової (державної) 

адміністрації щодо визначення з територіальних громад, які першочергово 

потребують придбання машин для збору та транспортування відходів (вих. 

КОВА від 13.03.2023 № 730-28.06.2-2023). 

Голова постійної комісії інформував про те, що до Київської обласної 

ради звернувся із листом департамент екології та природних ресурсів КОВА з 

проханням визначити 3 громади, яким необхідно першочергово придбати 

спецтранспорт для транспортування твердого побутового сміття, оскільки, у 

наслідок активних бойових дій, чи обстрілів автомобілі їх громад було 

пошкоджено або взагалі.  

В обговоренні питання взяли участь: Семенова Т.М., Мепарішвілі Х.Н., 

Титикало Р.С. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами постійної 

комісії було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1. Враховуючи те, що існуючий парк спецтранспору для збору та 

транспортування відходів зазнав значних пошкоджень унаслідок бойових дій в 

Іванківській, Макарівській, Зазимській територіальних громадах 

Київської області визначити їх, як першочергові, що потребують 

придбання спеціалізованих машин. 

2. Направити дані висновки і рекомендації до Київській обласній 

військовій (державній) адміністрації з метою вжиття заходів щодо підготовки 

відповідних технічних завдань та проведення процедур держзакупівель 

спецтранспорту для зазначених територіальних громад для поновлення 

технічного парку спецавтомобілів. 

 

Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 
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 Слухали: 6. Про розгляд питання щодо виконання завдань та заходів 

«Обласної цільової програми захисту населення і територій від надзвичайних 

ситуацій техногенного та природного характеру на 2018-2023 роки». 

  

Голова постійної комісії надав слово для виступу представнику 

профільного департаменту Царьову Д.В., який інформував присутніх про стан 

закупівель, про кількість переданого спеціального обладнання для обігріву, 

інше (інформація письмова додається).  

В обговорені питання взяли участь: Семенова Т.М., Мепарашвілі Х.Н., 

Титикало Р.С., Горковенко В.В. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії, було вирішено підтримати наступні висновки 

   

1. Інформацію, надану Департаментом цивільного захисту, оборони та 

взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної військової 

(державної) адміністрації листом від 03.03.2023 №2281/01/27.03.2023, взяти до 

відома. 

2. Постійній комісії повторно звернутися до Департаменту цивільного 

захисту, оборони та взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної 

військової (державної) адміністрації з проханням завчасно та в повному обсязі 

подавати на розгляд профільної постійної комісії Київської обласної ради 

інформацію щодо передбачених змін до заходів та завдань «Обласної цільової 

програми захисту населення і територій від надзвичайних ситуацій 

техногенного та природного характеру на 2018-2023 роки» (планування та 

здійснення закупівель, зміна та реалізація заходів, питанням створення та 

використання регіонального матеріального резерву, закупівля спеціальних 

транспортних засобів).  

3. Рекомендувати Департаменту цивільного захисту, оборони та взаємодії 

з правоохоронними органами Київської обласної військової (державної) 

адміністрації враховувати всі потреби територіальних громад Київщини по 

об’єктам укриття та системі оповіщення, тощо. 

4. Дані висновки і рекомендації направити для відповідного опрацювання 

Департаментом цивільного захисту, оборони та взаємодії з правоохоронними 

органами Київської обласної військової (державної) адміністрації. 

 

Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 
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  Слухали:  7.  Про розгляд колективного звернення мешканців сіл 

Ходосівка та Лісники  Обухівського району Київської області щодо розгляду 

проблемних питань, пов’язаних із забрудненням довкілля сіл, а саме: водних 

об’єктів та землі отруйними речовинами (типу фільтрат, як наслідок діяльності 

Полігону ТПВ № 5). 

  Голова постійної комісії надав слово для виступу представнику від 

громади – Зіброву П.М., який довів до відома присутніх про проблемну 

ситуацію, в якій опинилися мешканці громади, а саме: забруднення водних 

об’єктів та землі отруйними речовинами (типу фільтрат, як наслідок діяльності 

Полігону ТПВ № 5); порушенням екологічного законодавства в 

адміністративних межах Феодосіївської територіальної громади невідомими у 

зв’язку із будівництвом біля Полігону ТПВ № 5 майданчику для сортування 

сміття, дамб, інших споруд (без громадських слухань та проєктно – дозвільної 

документації). 

Обговорено питання щодо закриття та рекультивації Полігону ТПВ № 5 у 

зв’язку із закінченням терміну його експлуатації та екологічної загрози для 

Столичного регіону. В обговоренні питання прийняли участь всі присутні на 

засіданні члени постійної комісії. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

   

1. Підтримати колективне звернення мешканців сіл Ходосівка та Лісники  

Обухівського району Київської області щодо розгляду проблемних питань, 

пов’язаних із забрудненням довкілля сіл, а саме: водних об’єктів та землі 

отруйними речовинами (типу фільтрат, як наслідок діяльності Полігону ТПВ   

№ 5). 

2. Постійній комісії направити колективне звернення сіл Ходосівка та 

Лісники  Обухівського району Київської області щодо порушенням 

екологічного законодавства в адміністративних межах Феодосіївської 

територіальної громади до Прокуратури Київської області, Головного 

управління Національної поліції Київської області з проханням залучити 

Державну екологічну інспекцію Столичного округу і Держпродспоживслужбу в 

Київській області та провести відповідні перевірки та вжити заходів реагування 

стосовно ситуації. 

3. Звернутися до Київської міської ради, КП «Київспецтранс» з 

проханням розглянути питання щодо закриття та рекультивації Полігону ТПВ 

№ 5 у зв’язку із закінченням терміну його експлуатації та екологічної загрози 

для Столичного регіону. 
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4. Звернутися до Феодосіївської сільська ради з проханням надати 

інформацію щодо наявності проєктно – дозвільної документації та відповідних 

погоджень, у тому числі, громадських слухань, щодо будівництва біля Полігону 

ТПВ № 5 майданчику для сортування сміття, дамб, інших споруд. 

5. Департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної 

державної адміністрації з проханням долучитися до вирішення зазначеного 

питання в межах наданих повноважень. 

6. Встановити строк для розгляду даних висновків та рекомендацій – 

десять днів з дня отримання. 

 

Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 

 

Слухали: 8.  Про розгляд звернення Бондар С.Д. з проханням втрутитися 

в ситуацію, яка склалася в селі Велика Бугаївка (в межах територіальної 

громади Обухівського району Київської області) у зв’язку із будівництвом 

асфальтного заводу, що на думку заявниці, створить екологічну небезпеку, 

негативний вплив на навколишнє середовище, загрожує порушенню прав 

мешканців територіальної громади.  

Виступив голова постійної комісії, інформував про те, що до нього 

звернулися представники громади, мешканці села Велика Бугаївка з прохання 

втрутитися у ситуацію та допомогти громаді вирішити питання з незаконним 

будівництвом асфальтного заводу, що може привести до негативного впливу на 

довкілля та порушує права громади. Відсутня будь – яка проєктно – дозвільна 

документація, громадських слухань не проводилося, а тим часом готується 

майданчик під забудову для чого було знято верхній шар ґрунту. 

В обговорені питання взяли участь: Семенова Т.М., Мепарашвілі Х.Н., 

Титикало Р.С., Горковенко В.В. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1. Підтримати колективне звернення мешканців села Велика Бугаївка (в 

межах територіальної громади Обухівського району Київської області) з 

проханням втрутитися в ситуацію, яка склалася у зв’язку із плануванням 

будівництва асфальтного заводу, що на думку заявників, створить екологічну 

небезпеку, призведе до негативного впливу на навколишнє середовище та  

порушує права мешканців територіальної громади. 

2. Постійній комісії направити колективне звернення мешканців села 
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Велика Бугаївка Васильківської міської громади Обухівського району Київської 

області щодо порушенням екологічного, земельного та містобудівного 

законодавства, а саме: проведення підготовчих робіт під забудову, зняття 

родючого шару грунту (без будь-яких дозвільних документів та проведення 

громадських слухань) до Державної інспекції архітектури та містобудування 

України (ініціювати позапланову перевірку), Прокуратури Київської області, 

Головного управління Національної поліції Київської області з проханням 

провести перевірки із залученням представників громади і вжити відповідних 

заходів реагування, передбачених чинним законодавством України. 

3. Звернутися до Департаменту екології та природних ресурсів КОВА 

(Київської обласної державної адміністрації) з проханням долучитися до 

вирішення зазначеного питання в межах наданих повноважень. 

4. Встановити строк для розгляду даних висновків та рекомендацій – 

десять днів з дня отримання. 

 

Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 

 

9. Слухали: Про розгляд колективного звернення громади села Требухів  

Броварського району Київської області. 

Голова постійної комісії інформував про те, що до нього, як до голови 

постійної комісії, звернулися представники громади Броварського району та 

надав слово представниці від громади, яка інформувала про те, що внаслідок 

діяльності ТОВ «ТІБЕРІУМ», а саме: спричинення забруднення навколишнього 

природного середовища відходами обробки аграрної продукції (яке викликає 

подразнення слизової оболонки та дихальних органів) страждає вся вулиця села 

Требухів. Заявниця вважає, що будівництво приміщень підприємства поблизу 

житлових забудов є незаконним та таким, що порушує права  місцевих 

мешканців.  

В обговорені питання взяли участь: Семенова Т.М., Мепарашвілі Х.Н., 

Титикало Р.С., Горковенко В.В., Москаленко Ю.О. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії, було вирішено підтримати наступні висновки 

 

1. Підтримати колективне звернення громади села Требухів  

Броварського району Київської області щодо діяльності ТОВ «ТІБЕРІУМ», а 

саме: спричинення забруднення навколишнього природного середовища 

відходами обробки аграрної продукції, яке викликає подразнення слизової 
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оболонки та дихальних органів; незаконне будівництво приміщень 

підприємства. 

2. Постійній комісії направити колективне звернення мешканців села 

Требухів  Броварського району Київської області щодо діяльності ТОВ 

«ТІБЕРІУМ», а саме: спричинення забруднення навколишнього природного 

середовища відходами обробки аграрної продукції, яке викликає подразнення 

слизової оболонки та дихальних органів; незаконне будівництво приміщень 

підприємства до Державної інспекції архітектури та містобудування України, 

Прокуратури Київської області, Головного управління Національної поліції 

Київської області з проханням залучити Державну екологічну інспекцію 

Столичного округу,  Держпродспоживслужбу в Київській області. Провести 

перевірки із залученням представників громади та вжити відповідних заходів 

реагування, передбачених чинним законодавством України. 

3. Звернутися до Департаменту екології та природних ресурсів КОВА 

(Київської обласної державної адміністрації) з проханням долучитися до 

вирішення зазначеного питання в межах наданих повноважень. 

4. Встановити строк для розгляду даних висновків та рекомендацій – 

десять днів з дня отримання. 

 

Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 

 

10. Слухали: Про розгляд питання щодо створення ландшафтного 

заказника місцевого значення «Казковий яр» в межах територіальної громади 

Обухівського району Київської області поблизу села Велика Бугаївка (ініціатор 

подання депутат Київської обласної ради Титикало Р.С.).  

Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що ним проведено 

роботу та зібрано повний пакет документів відповідно до Законів України «Про 

місцеве самоврядування в Україні», «Про природно-заповідний фонд України», 

«Про охорону навколишнього природного середовища», «Про Основні засади 

(стратегію) державної екологічної політики України на період до 2030 року», 

«Про Червону книгу України», «Про рослинний світ», «Про тваринний світ» 

щодо створення ландшафтного заказника місцевого значення «Казковий яр». 

Підготовлено та подано проєкт рішення Київської обласної ради «Про 

оголошення ландшафтного заказника місцевого значення «Казковий яр» із 

відповідним депутатським поданням з пропозицією включення в проєкт 

порядку денного та  розгляду на сесії обласної ради питання про оголошення 

ландшафтного заказника місцевого значення «Казковий яр». 

В обговорені питання взяли участь: Семенова Т.М., Мепарашвілі Х.Н., 
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Титикало Р.С., Горковенко В.В. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії, було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1. Підтримати ініціативу  щодо створення депутата Київської обласної 

ради Титикало Р.С. щодо оголошення ландшафтного заказника місцевого 

значення «Казковий яр», природну територію площею 250 га, розташовану на 

захід від села Велика Бугаївка на території Васильківської міської 

територіальної громади Обухівського району Київської області. 

2. Рекомендувати включити проєкт рішення Київської обласної ради 

«Про оголошення ландшафтного заказника місцевого значення «Казковий яр» в 

проєкт порядку денного сесії Київської обласної ради. 

3. Розглянути та підтримати  проєкт рішення Київської обласної ради 

«Про оголошення ландшафтного заказника місцевого значення «Казковий яр» 

на сесії Київської обласної ради. 

 

          Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 

 

  Слухали:11. Про розгляд звернення мешканців та власників земель і 

житлових будинків, що знаходяться на території сіл Дернівка та Хлопків 

Київської області щодо вирубки лісу у промислових масштабах, як на думку 

заявників структурним підрозділом ДП «Ліси України» - структурою, яка 

знищує ліси. 

 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на розгляд 

постійної комісії надійшло колективне звернення мешканців та власників 

земель і житлових будинків, що знаходяться на території сіл Дернівка та 

Хлопків Київської області стосовно вирубки лісу у промислових масштабах, 

які, як на думку заявників, роботи по вирубці насаджень проводяться 

структурним підрозділом ДП «Ліси України» зі значними порушеннями 

чинного законодавства України, без лісорубних квитків, без будь – якої 

дозвільної документації, та на ділянках, на які вони не мають ні право 

користування ні на право власності. Діяльність Бориспільського лісгоспу, що 

підзвітний та є структурним підрозділом Центрального міжрегіонального 

управління ЛМГ, необхідно призупинити та перевірити. Потрібно звернутися 

до Управління ЛМГ з проханням зупинити вирубку лісів біля сіл Дернівка та 

Хлопків Київської області до моменту з’ясування всіх обставин щодо наявності 

дозвільної документації та у зв’язку з потужним суспільним резонансом в 
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регіоні. Потрібно, також, звернутися до Департаменту екології та природних 

ресурсів з проханням долучитися до вирішення даного питання. 

В обговорені питання взяли участь: Семенова Т.М., Мепарашвілі Х.Н., 

Титикало Р.С., Горковенко В.В. 

 

Після обговорення даного питання всіма присутніми членами 

постійної комісії було вирішено підтримати наступні висновки. 

 

1. Звернення мешканців та власників земель і житлових будинків, що 

знаходяться на території сіл Дернівка та Хлопків Київської області щодо 

вирубки лісу у промислових масштабах, які на думку заявників, проводяться 

структурним підрозділом ДП «Ліси України» зі значними порушеннями 

чинного законодавства України поставити на контроль. 

2. Постійній комісії направити колективне звернення мешканців сіл 

Дернівка та Хлопків Броварського району Київської області, Прокуратури 

Київської області, Головного управління Національної поліції Київської області 

з проханням залучити Державну екологічну інспекцію Столичного округу,  

Держпродспоживслужбу в Київській області. Провести перевірки із залученням 

представників громади та вжити відповідних заходів реагування, передбачених 

чинним законодавством України. 

3. Звернутися до ДП «Ліси України», Бориспільського лісгоспу, 

Центрального міжрегіонального управління ЛМГ з проханням зупинити 

вирубку лісів біля сіл Дернівка та Хлопків Київської області до моменту 

з’ясування всіх обставин щодо наявності дозвільної документації та у зв’язку з 

потужним суспільним резонансом в регіоні. 

4. Звернутися до Департаменту екології та природних ресурсів КОВА 

(Київської обласної державної адміністрації) з проханням долучитися до 

вирішення зазначеного питання в межах наданих повноважень. 

5. Встановити строк для розгляду даних висновків та рекомендацій – 

десять днів з дня отримання. 

 

     Голосували: „За” – 7, “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 

За результатами голосування: рішення прийняте. 

 

 

Голова постійної комісії                                                         Роман ТИТИКАЛО 

 

 

Секретар постійної комісії                                                            Юрій САВЧУК 


